
Vrtec Mavrica Brežice  
 

 

Z A P I S N I K 
 

26. redne seje Sveta Vrtca Mavrica Brežice, ki je bila 19. 2. 2024, ob 18. uri, 
v Vrtcu Mavrica Brežice. 

 
 

Prisotni:  
- predsednica Sveta vrtca: Slavica Budič  
- člani: Avšič Anja, Chelstowski Lea, Lokar Dragica, Meglič Sandra, Novoselc Vučajnk Tamara, Petan 

Darja  
Odsotnost opravičili:, Capl Rok, Črpič Helena, Lupšina Darja, Režman Nina 
Odsotni: / 
 
Prisotni še: pomočnica ravnateljice Nataša Kostrevc, poslovna sekretarka Melita Sumrak, računovodja Lija 
Prah.  
 
Predsednica je zbrane pozdravila, preverila prisotnost in ugotovila, da je prisotnih 7 članov.  
 

Predsednica Sveta vrtca je z vabilom predlagala dnevni red:  
1. Pregled in sprejem zapisnika prejšnje seje. 
2. Poročilo o tekočem poslovanju. 
3. Pregled prispelih vlog. 
4. Pregled zaprosila za mnenja o kandidatih. 
5. Vprašanja in pobude. 

Predsednica je člane pozvala k razpravi, vendar se ni prijavil nihče. Dnevni red je dala na glasovanje. 
 

SKLEP ŠT. 1: Člani so se soglasno strinjali s predlaganim dnevnim redom. Glasovanje: ZA 7 članov, PROTI 
nihče, VZDRŽAN nihče. 
 

K TOČKI 1: Pregled in sprejem zapisnika prejšnje seje 

 
Predsednica je glede na to, da so člani zapisnik prejeli predhodno, pozvala k razpravi.  
 
Ker ni bilo razprave, je predsednica zapisnik dala na glasovanje.  
 
SKLEP ŠT. 2: Zapisnik 25. redne Sveta vrtca je bil soglasno sprejet. Glasovanje: ZA 7 članov, PROTI nihče, 
VZDRŽAN nihče. 
 

K TOČKI 2: Poročilo o tekočem poslovanju zavoda 

 
Predsednica je besedo predala računovodji.  
Računovodja Lija Prah je članom razdelila poročilo o tekočem poslovanju (v prilogi). Pojasnila je, da Letno 
poročilo za leto 2023 še ni pripravljeno. Trenutno stanje kaže na negativni izid poslovnega leta, kjer je največji 
primanjkljaj na postavki živil. Na prenizko ceno živil se občino ustanoviteljico opozarja že dlje časa, vseskozi 
pa vrtec ravno skrajno preudarno in racionalno pri porabi le-teh. Poudarila je še, da je pa potrebno po drugi 
strani slediti Smernicam zdravega prehranjevanja v vzgojno-izobraževalnih ustanovah in standardom HACCP.  
Druga postavka, ki izstopa, so plačila staršev, vendar pri tem ne gre za neizterjana sredstva do staršev. 
Pojasnila je, da prihaja do razlik med izračunom po formuli, ki se uporablja po navodilih občine ustanoviteljice 
za poračun plačila staršev občini in izpisom dejanskega plačila staršev v programu za obračun oskrbnin. Tudi 
drugi vrtci v občini ugotavljajo omenjeno navzkrižje izračunov.  



Anja Avšič je prosila za podrobnejšo razlago tabele v prilogi, ki ponazarja to razliko pri plačilih staršev.  
Lija Prah je to podrobneje pojasnila.  
Anja Avšič pa je še dodala, da izgleda, da imajo letos vsi zavodi v občini enake ali podobne težave. Zanimalo jo 
je še, ali nima vrtec pri občini kakšnih rezerviranih sredstev in da si pomaga na ta način. Kajti njen zavod jih 
ima, vendar jih še niso koristili, zato ne pozna podrobnosti.  
Lija Prah je odgovorila, da nima.  
 
Predsednica je pozvala k razpravi in člane seznanila, da se predvideva naslednja seja v torek, 27. 2. 2024. 
Nataša Kostrevc je dodala, da Letno poročilo še ni dokončno zaradi usklajevanja z občino ustanoviteljico. 
Usklajevanje se bo nadaljevalo v torek, 20. 2. 2024.  
Nadaljnje razprave ni bilo.  
 

K TOČKI 3: Pregled prispelih vlog 

 
Predsednica je člane seznanila, da je na razpis za ravnatelja vrtca prispela ena vloga – vloga dosedanje 
ravnateljice Silvije Komočar. S poslovno sekretarko sta vlogo 6. 2. 2024 odprli in pregledali ter preverili 
izpolnjevanje pogojev. Člani so prejeli tudi zapis o odpiranju in pregledu.  
Predsednica je pred člani vlogo Silvije Komočar še enkrat pregledala in pozvala člane, da tudi sami to 
naredijo. Nepravilnosti ni bilo ugotovljenih, zato je predsednica predlagala, da se potrdi sklep, da je na razpis 
za ravnatelja prispela ena vloga – Silvije Komočar in da je vloga popolna oziroma, da izpolnjuje vse razpisne 
pogoje.  
 
SKLEP ŠT. 3: Na razpis za ravnatelja je prispela ena vloga – vloga Silvije Komočar, ki je popolna in izpolnjuje 
vse razpisne pogoje. Glasovanje: ZA 7 članov, PROTI nihče, VZDRŽAN nihče. 
 

K TOČKI 4: Pregled zaprosila za mnenja o kandidatih 

 
Predsednica je članom razdelila osnutek Prošnje za mnenje o kandidatki za ravnateljico, ki bo poslana Komisiji 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Brežice, Svetu staršev Vrtca Mavrica Brežice in 
Vzgojiteljskemu zboru Vrtca Mavrica Brežice. Člani so bili pozvani k mnenju o prej omenjeni prošnji. Pripomb 
ni bilo, zato je predsednica predlagala, da se sprejme sklep, da se Prošnja za mnenje o kandidatki za 
ravnateljico, Silviji Komočar, pošlje Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Brežice, 
Svetu staršev Vrtca Mavrica Brežice in Vzgojiteljskemu zboru Vrtca Mavrica Brežice. 
 
SKLEP ŠT. 4: Prošnja za mnenje o kandidatki za ravnateljico, Silviji Komočar, se pošlje Komisiji za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja Občine Brežice, Svetu staršev Vrtca Mavrica Brežice in Vzgojiteljskemu 
zboru Vrtca Mavrica Brežice. Glasovanje: ZA 7 članov, PROTI nihče, VZDRŽAN nihče.  
 

K TOČKI 8: Vprašanja in pobude 

 
Predsednica je člane pozvala k vprašanjem in pobudam in ker jih ni bilo, je sejo zaključila ob 18.27. 
 
Datum: 20. 2. 2024 
Del. št.: 900-3/2020-69 
 
  

Zapisala:          Predsednica Sveta vrtca: 
Melita Sumrak          Slavica Budič 


